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 משולחן מנהל הקהילה | צביקי וייל

 קהילה יקרה, 

מירב אמסלם הודיעה לנו על סיום תפקידה כמנהלת החינוך הבלתי פורמלי בסוף הקיץ. מירב בנתה כמעט מאפס מערכת  

חינוך שעובדת היום במלוא הכוח, בכל הכיתות, ועשתה זאת בהשקעה אינסופית תוך תחושת שליחות וחזון חינוכי, עם 

הקפדה על תקציב מאוזן וסדור. בשם הקהילה כולה אני מבקש להודות לה, ולאחל לה הצלחה רבה בהמשך דרכה 

 התעסוקתית. 

 עם איתור מנהל\ת חדש\ה, כמובן נודיע על כך.
 

 

אתמול נפגשתי ברחובות עם משפחת התורמים של הבית לחיים, לרגל האזכרה של מר צבי רואש ז"ל, שעל שמו ייקרא 

הבית. המשפחה התרגשה מאוד לקראת תחילת קמפיין הגיוס, ואנו מזמינים את כולכם מחר למפגש הראשון באולם 

 הישיבה עם הרכב פרשת דרכים.
 

יחד עם כל תושבי העמק וההר, נחמץ ליבנו לראות את השחתת המצפה על שם דובי וערן שמיר על הגלבוע. אנו שולחים 

 חיזוקים לנעמה ויואל יעיר, ונשתף פעולה עם כל הכוחות הסובבים אותנו במטרה להשיב את המצב לקדמותו. 

 

 תרבות מה שלומנו | אילת צביאל

 , נכנסנו לשגרת פעילות הקיץ!06אחרי שבת קהילה מרגשת ומרוממת וארוע פתיחת קיץ קהילתי בסימן ה

 

  השבוע התקימה ביום ג' אחה"צ שעת סיפור עם תמר פראצה ויצירה ציפורית נחמדת.

 

 יתקיימו שני ארועים:  7.12ביום חמישי הקרוב 

 שתגיע אלינו אחר הצהרים. עקבו אחר הפרטים במדיות השונות!הצגת ילדים של תיאטרון אורנה פורת  -האחד

 סרטו של מורדי קרשנר על מפוני גוש קטיף "לב שבור שפה פצועה".   :ארוע ערב למבוגרים - והשני

 גם מורדי יהיה איתנו ויספר על התהליך של יצירת הסרט. 

 פרטים יפורסמו לקראת יום חמישי.

 

 המשך קיץ טוב ובריא לכולנו!

 

 איפה גרה משפחת ישראלי?| אורי לדל

אנחנו ממשיכים להתקין שלטים עם שמות ומספרי בתים בכל בית ודירה ביישוב. זאת, כדי להקל על שליח הסופרמרקט 

למצוא את הבית, להקל על נהג האמבולנס למצוא את הבית בעת הצורך, ולהקל על האנשים הטובים במעלה גלבוע 

 שרוצים להביא עוגה או מתנה לכבוד הלידה או סתם כך.

 המספר חשוב  בנוסף לשם, כדי להקל למצוא את הבית כשמחפשים.

מי שאין אצלו שלט עם שם ומספר או שהשלט שהיה אצלו דהה עד כדי כך שאי אפשר לקרוא אותו, נא לשלוח לי הודעה  

 (...נ.ב. אם תהית, אין משפחה בשם "ישראלי" במעלה גלבוע....  עדיין)בוואטסאפ, ונזמין חדש.  השלטים על חשבון צח"י.

 



 אלירן עוזרי  -הכר את... יהושע בולג | מאת

 1 נשוי לאלישבע ואבא של יעל, תהילה ומעין721יהושע בולג, בן 

 נולדתי וגדלתי בציריך, שוויץ ועליתי עם סיום התיכון.מאיפה אתה במקור? 

אני עו"ס. מרכז את הטיפול במכינת ניצוץ, 'בני גד' בארגמן. במה אתה עוסק? 

  מיזם של משרד הרווחה וביטוח לאומי לצעירים על רצף הסיכון.

הייתי שמח לשבת לכוס קפה עם יגאל סימון,  עם מי היית רוצה לשבת לכוס קפה?

ממייסדי הקיבוץ העירוני 'בית ישראל', שהמפגש אתו השפיע רבות על היחס שלי 

לתפילה. לאחר מכן הייתי ממשיך לפגוש את הרב יאיר דרייפוס לשאול אותו כמה 

 שאלות שבצעירותי לא העזתי לשאול.

הספר האהוב עלי הוא ליקוטי הלכות של ר' נתן  איזה ספר או סרט אהבת במיוחד?

 מנמירוב.

? אני לא מאוד מחבב קבוצות איזו קבוצת ווטסאפ קיבוצית הכי פעילה אצלך

   וואצאפ. אני מודה ומתוודה, שלרוב אני פותח תכתובות, כשהן כבר לא רלוונטיות 

 טוב לי כאן! בעיקר אני אוהב את המפגש הפשוט עם החברים. מה אתה הכי אוהב במעלה גלבוע?

 ... ספר דבר שלא הרבה אנשים יודעים עליך

 בתיכון הייתי קבוע הולך למשחקי הוקי קרח והולך ליציאה עם החוליגנים כי שם האווירה הכי טובה! 

 

 טיפים בנושא המיחזור | אורי לדל

 הדברים המצחיקים שמצאתי בפינות המיחזור השבוע:

צנצנות נוטלה שטופים ומבריקים בפח מיחזור שחור. )לא חבל על הזמן?  2-צנצנות קפה "טייסטרס צ'ויס" ו 5-כ •

 צנצנות זכוכית שאין עליהם פיקדון זורקים למיכל הסגול או ישר לפח הירוק...(

 

נער שהתעקש שכל מה שנמצא במיחזוריות )הכלובים הצהובים( נאסף על ידי המועצה ולכן זורקים שם גם מיכלי  •

רק לאיסוף בקבוקי  אותנוסבון ובקבוקי שמן מפלסטיק. )פעם היה נכון. עכשיו כבר לא. המיחזוריות משמשות 

לזרוק  –שתייה מפלסטיק, גדולים וקטנים, עליהם אנחנו מזדכאים ומקבלים החזר פיקדון. כל מוצר פלסטיק אחר 

 לפח הירוק.

 

 מתלה הכביסה שנזרק לתוך פח ירוק )במקום למכולה ליד תחנת הדלק(. •

 

 מתלה הכביסה הנ"ל, שהוצא מפח הירוק לאחר פרסום תמונה ב"מקומי", ואז נזרק לצד בפינת המיחזור  •

 )במקום להביא אותו למכולה ליד תחנת הדלק(.

 

 אני מודה לכולם שמקפידים למיין ולמחזר. ביחד נעשה את מעלה גלבוע יפה יותר.

 

 בכל שאלה בעניין המיחזור אפשר לפנות אלי בוואטסאפ. 

 

 



 בספריה | נעמי בשיא אמה קור

 לכבוד חודש הקריאה שהסתיים להלן  כמה מספרים ונתונים מספרייתנו.

 אציין לפניכם כמה נתונים  שמצביעים על מגמת הגידול בכל הפרמטרים :

 

 

 

 

 הספרים הנקראים ביותר בשנה זו הם כמובן ספרי הילדים והנוער ובראשם ספרי הסדרות הבאות:

 השאלות 230יומנו של חנון: 
 השאלות 202מועדון הבייביסיטריות : 

 השאלות 226 –אווטאר 
 השאלות 22-הארי פוטר 

 השאלות 22-הרעשנים 
 השאלות 06 –כראמל 

 
 ומי הם שיאני ההשאלות בין הילדים והנוער?

 השאלות מתמוז שעבר עד תמוז השנה . 623מעין בולג  )בוגרת כיתה ג( עם –במקום הראשון 

 השאלות, 323שחרי פליאה גמליאל  )בוגרת כיתה ב( עם  -מקום שני  

 השאלות . 225ובמקום השלישי נועם אהרון עוזרי  )בוגר כיתה ג( עם 

 של הספריה שלנו ושמו בישראל : " במקום מכובד ברשימה זו נמצא לצערי קורא "פיקטיבי :גילוי נאות -אבל 

שיש לשמור יותר על מצבם ושלימותם של   -ספרים! והרמז הוא  200, שמהלך התקופה הזו "הושאלו" לו תיקון ספרים

 הספרים....

 

 ברצוני לסיים בהמלצות על שלושה ספרים , שנראה לי שכדאי לכם  לקרוא:

 וסטאובר, טארה ( משכילה /2

בחיק משפחתה המתכוננת לקץ הימים באזור הררי נידח באיידהו. כמו אחֶיה, טארה זהו סיפור אמיתי  על טארה, שגדלה 

אין לה תעודת לידה או תיעוד רפואי כלשהו, והיא אינה לומדת בבית ספר. בבית אין רדיו, טלוויזיה  –מוסתרת מהרשויות 

או טלפון, וילדי המשפחה מעבירים את ימיהם בעבודה קשה ומסוכנת במגרש הגרוטאות של האב, ואוגרים כלי נשק ומזון 

כדי להתכונן לחורבן העולם. טארה מעולם לא שמעה על השואה או על נפוליאון, על אלגברה או על ביולוגיה. כשהיא 

עשרה ברור לה  -מתבגרת הופך אביה לקיצוני ופרנואיד עוד יותר, ואחד מאחיה מתגלה כאדם אלים ומסוכן. בגיל שש

שעליה להציל את עצמה ולעזוב את הבית. בעשותה כן היא מגלה את כוחה המטלטל של ההשכלה, המשנה את עולמה 

 .לנצח, ואת המחיר הכבד שעליה לשלם על בחירתה

 להחליף את המים של הפרחים  / פרין, ולארי ( 2

ויולט, שומרת בבית קברות קטן בחבל בורגון שבצרפת, וז'וליאן, גבר צעיר  –הספר מספר את סיפורן של שתי דמויות 

המידפק על דלתה יום אחד, ובפיו בקשה יוצאת דופן: להניח את כד האפר של אמו האהובה על קברו של המאהב שלה,  

 .גבר שעל קיומו לא ידע עד למותה

ההחלטה לעזור לז'וליאן מטלטלת את חייה של ויולט. עד כה היא הצליחה לחיות בשלום עם הכפילוּת שחייה זימנו לה: 

היא מטפחת באהבה את גינת הפרחים שלה. הדלת האחורית, של אותו בית ממש, מובילה למקום  –בקדמת הבית 

העבודה שלה, המקום שבו מניחים פרחים שכבר נקטפו. עכשיו יהיה עליה לחבר בין שני העולמות, החיים והמתים, אלה  

 שהיו ואלה שעתידים אולי עוד לפרוח.

 

 72.7בשנת  )נכון לחודש יולי(  7277בשנת   
 7,753 26,266 מספר הכותרים בספריה

מספר הקוראים הפעילים שהשאילו לפחות ספר 
 אחד בשנה

522 336 

 בשנה שלמה! 5,333 בחצי שנה 0,326 סך כל ההשאלות



 שקרים הכרחיים/ צ'מברליין, דיאן ( 3

יין לא חייבת לעבוד למחייתה. כך מזכירים לה בעלה הטרי, אימהּ וחברותיה בכל הזדמנות. אבל היא ידעה מגיל צעיר  ´ג

 .שהיא תהיה עובדת סוציאלית, ואין דבר שהיא רוצה בו יותר

שנות השישים החלו זה עתה, אך במרחק כמה דקות נסיעה מביתה היפה שבצפון קרוליינה עדיין חיות משפחות במטעי 

הטבק, ללא חשמל או מים זורמים, כמו ממאה אחרת. כולם זקוקים למשהו: נעליים ללא חור, הסעה לשיעור ברייל או 

 .יין יודעת לעזור´עזרה במציאת עבודה, ולכולם ג

 .לכולם מלבד נערה אחת

חיוכה של אייבי לא מגלה דבר על מצבה העגום. היא מטפלת לבד באחותה, בסבתהּ הקשישה ובאחיינה התינוק. בשש 

עשרה שנותיה למדה לשרוד בכוחות עצמה ולא להישען על איש. כשהשתיים פוגשות זו את זו עולמן הישן מתערער; אייבי 

 ?יין עומדת בפני הכרעה קשה מאין כמותה. האם תוכל אייבי לסמוך עליה´מתמלאת תקווה, ואילו ג

 לטובת כולנו1–הנכם מוזמנים לשלוח גם אתם את המלצותיכם לדף המידע 

 

 בהשראת חוויות יום החברה | נעמי ליפשיץ

כיאה למעמדי כגמלאית, החלטתי שעלי להקצות זמן לערימות הנוסטלגיה המתועדת בביתנו ברשימות ורישומים. וכך, 

 בעת שנברתי בניירות מהוהים, מצאתי את הרשימה הבאה.

 שנה.  66הסבר קצר  למי שלא היה כאן לפני  

  -מסורת היתה במחוזותינו לקיים פעם בשנה " יום החברה". האבות נשאבו מהשדות ומהטרקטורים לפעוטונים ולגנים

חיתלו, קילחו, השכיבו, וחיכו לסוף יום העבודה.  חברים גויסו לבשל במטבח ולהגיש בחדר האוכל. וה"חברות" שוחררו  

 מעמל היום לטובת בילוי מאורגן , באווירה מיטיבה של רעות וקירבה.

 וכך מצאנו את עצמנו בסדנא של חברת ג'נס. חלק מסיכום הרשמים של אותו יום  לפניכם. 

 

 טיפוח החן

 כל אישה

 נראית איך שהיא מרגישה. 

 כך במבט בוחן

 מסבירה גברת זהבה חן.

 ואיך צריך להרגיש?

 נראה שזה כבר עסק ביש.

 אין מקום לייאוש -אבל

 לכל סוג של מיחוש

 קמט או קמטוט

 פצע זאטוט

 כחלון או חיוורון

 לכולם יש פתרון.

 ומי מחולל הנס?

 חברת ג'נס. –הלא 

 

 

 בעד תשלום סמלי בלבד

 היופי הוא שלך לעד.

 קרם להורדת איפור

 קרם כללי רק לשיפור

 קרם להסתרת פגמים

 )שימו לב איך ששמים(

 קרם לפילינג

 קרם לשמירינג 

 ואחרי ניקוי פנים

 קרם עם קצת שליה בפנים.

 קרמים עם מגוון ריחות

 יש למרוח לפחות

 גם בעת ההשכמה

 ובלילה ויהי מה.

 וראשית דבר :

 צוואר.

 קרם אדמת האינדיאנית

 שפועלת סימולטאנית.

 ולקינוח הפרויקט:

 הדגמה כאן על אובייקט.

 

 רנה על הכסא בפוזה

 להמחיש מטמורפוזה

 גוון ירוק על העיניים

 )מה יגיד לה מויש בינתיים(

 טונה סומק, קצת יבש

 אין כלל מה להתבייש

 רמל, שפתון וכבר  גומרים

 נו תגידו, מה אומרים?

 הנצחת ההדגמה

 בעזרת המצלמה. 

 כל אישה 

 נראית איך שהיא מרגישה.

 -בליווי  מבט בוחן

 תעיד  על כך  זהבה חן.

 עם תשלום סמלי בלבד

 היופי הוא שלך לעד.

 נס 

 של ג'נס. 
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 227277פרוטוקול ישיבת ועד הנהלה מס' 

 : מתיישבי מעלה גלבוע אגודה להתיישבות קהילתית  שם האגודה

 25.5.22: תאריך הישיבה

: יצחק ריבלין יו"ר, אילת צביאל, מוריה עדן,  מורן מילוא, משה כץ, צדוק ליפשיץ יאיר שמות המשתתפים בישיבה 

 גרינבוים

ארנה בשיא לבר"ן, מייק , יו"ר קיבוץ –מזכירת הקיבוץ, דובי מילר  –:  צביקי וייל מנהל קהילה, הילה שטיין מוזמנים

 מהנדס המועצה בדימוס, מירב אמסלם –ארליך 

 :סדר היום של הישיבה

 קייטנות ומחנות בנ"ע .1

 קידום תב"ע .2

 סוגי מגרשים בתב"ע העתידית .3

 דיון:

 מירב הציגה את ההתנגשות בין תאריכי ההכנה למחנות בנ"ע לבין תכנית הקיץ בחינוך החברתי.  .1

 בדיון עלתה החשיבות של קיום בנ"ע במעג"ל, לצד חשיבותו של החינוך החברתי. 

בסיכום הוחלט להשתדל להזיז את תאריך קייטנת אקי"ם. לאחר הישיבה, הודיעו מדריכי בנ"ע על סירובם לצאת 

 למחנות ורצונם לקחת אחריות לעשות מחנה פנימי של מעלה גלבוע.  

למרות הקושי שנוצר בשנה זו, ההנהלה חושבת שנכון לקדם את השתתפות ילדי מעג"ל במחנות הקיץ של בנ"ע, 

 ולהטמיע זאת בתכנית העבודה של החינוך בשנה הבאה.

הקיבוץ הציע להוביל את תהליך התב"ע ע"י ארנה, במטרה לזרז את התהליכים ולהשתמש במשאבי הקיבוץ לצורך  .2

כך. בדיון, עלתה מצד אחד הדחיפות של קידום התב"ע אליה כולנו ערים, ומצד שני העובדה שאין חפיפה מלאה בין 

 הצרכים והרצונות של הקיבוץ לאלו של הקהילה. 

לאור התחייבות הקיבוץ שלא לקדם מהלכים בצורה חד צדדית, אלא להמשיך ולעבוד בשקיפות ובשיתוף מלא עם 

מנהל הקהילה וועדת התכנון, הוחלט לאשר את הצעת הקיבוץ ולמנות את ארנה כפרוייקטורית לדחיפת נושא 

 התב"ע.

מייק מציג את נושא תכנון התב"ע, מתאר את המורכבויות מול  –דיון אודות המגרשים העתידיים של מעלה גלבוע  .3

 גופי התכנון, נושאים קהילתיים שעולים במסגרת התב"ע תהליכים ועוד. 

 אחד הנושאים המשמעותיים הוא שאלת צבע המגרשים. 

 בתכנון התב"ע הקודם נדרשנו לסמן מראש אילו מגרשים יהיו שייכים להרחבה ואילו לקיבוץ. 

כיום אין אפשרות כזו, וברירת המחדל היא לתכנן את כל המגרשים כמגרשי קיבוץ, ובהמשך כפי הרצון לשנות 

למגרשי הרחבה. לאור זאת, הוצע לנסח הסכם פנימי בין הקיבוץ לקהילה שיכלול התחייבות למס' מגרשים 

 המיועדים לתושבי הרחבה בלבד. 

אל מול זה, ישנה אמירה שעדיין צריכה להידון ולהתברר, אודות מעבר לתהליך של קליטת חברי קיבוץ בלבד 

 למעלה גלבוע. 

 החלטה: בשלב זה לקדם את תכנון התב"ע ללא שינוי בצבעי המגרשים. ככל ויובהר ע"י המתכננים שחובה

 שהמגרשים יהיו כולם מגרשי קיבוץ בשלב הראשון, יידרש המשך דיון והחלטה על כך באסיפה. 

  

 



 227277פרוטוקול ישיבת ועד הנהלה מס' 
 : מתיישבי מעלה גלבוע אגודה להתיישבות קהילתית  שם האגודה

 7.0.22: תאריך הישיבה

: יצחק ריבלין יו"ר, אילת צביאל, מוריה עדן,  מורן מילוא, משה כץ, צדוק ליפשיץ )חסר( שמות המשתתפים בישיבה 

 יאיר גרינבוים

ארנה בשיא לבר"ן, עופר , יו"ר קיבוץ –מזכירת הקיבוץ, דובי מילר  –:  צביקי וייל מנהל קהילה, הילה שטיין מוזמנים

אביאל הטב, מוריה לדל , טל אליהו, נעמי ליפשיץ )חסרה( עמרי כרמי )חסר( צוות הבית  –מילר, חברי הנהלת הקיבוץ 

 כרמית דגן וריבה פריד –לחיים 

 :סדר היום של הישיבה

 בית לחיים .1

 יחסי קיבוץ קהילה .2

 דיון:

כרמית וריבה הציגו את ההתקדמות בפרוייקט הבית לחיים, את המצב התקציבי ואת האתגרים העומדים בפניו.  .1

חתימה על הסכם מול עמותת קמ"ה, גיוס משאבים להשלמת שיפוץ הבית וגיוס דיירים  –האתגרים הגדולים 

 שסביבו מתאחדים הקיבוץ והקהילה, והציעו דרכים לקידומו.  –לפתיחתו. חברי ההנהלות בירכו על הפרוייקט 

בבדיקה מקדימה של אפשרויות האכלוס של הבית, כך שלא נהיה במצב בו אנו מוכנים פיזית כן הודגש הצורך 

 לקלוט דיירים, אך לא מצליחים למצוא כאלו.

 סביב יחסי קיבוץ קהילה.  –וסוער  –נערך שיח פתוח  .2

טורבינות, חידוש הסכמות ועוד, וחוסר ההתקדמות שהיה עד  –בין היתר נסקרו התהליכים שקדמו למצב הנוכחי 

האם ובאיזה היקף צריכה האגודה החקלאית לתמוך את  –כה. סלע המחלוקת העיקרי עומד על הנושא הכלכלי 

 פעילות האגודה הקהילתית. 

 הדיון הסתיים ללא הסכמות, מלבד החשיבות של מציאת פתרון והגעה להסכמים מחודשים ע"י חידוש השיח.
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 : מתיישבי מעלה גלבוע אגודה להתיישבות קהילתית  שם האגודה

 7.0.22: תאריך הישיבה

: יצחק ריבלין יו"ר, אילת צביאל, מוריה עדן,  מורן מילוא, משה כץ, צדוק ליפשיץ יאיר שמות המשתתפים בישיבה 
 גרינבוים

 :  צביקי וייל מנהל קהילהמוזמנים

 :סדר היום של הישיבה

 פניית עמותת גיל עוז להצטרפות מעלה גלבוע כחברה בעמותה .1

 יחסי קיבוץ קהילה .2

 דיון:

עמותת גיל עוז האמונה על פיתוח מענים לותיקים ברחבי המועצה פנתה לכלל יישובי המועצה להצטרפות אליה.  .1

העמותה ערכה שינוי לפיה הצטרפות לעמותה כבר לא כרוכה בתשלום. ההנהלה מברכת על השינוי, וייצא קול 

 קורא לתושבים להציע את עצמם כנציגי היישוב באסיפת העמותה.

 –ככל וקיימות  –דיון עומק נערך בנושא יחסי קיבוץ קהילה. הן בשאלה על מה המחלוקת ומהן הדרישות שלנו  .2

מהקיבוץ, הן במערכת היחסים העתידית מול הקיבוץ ובשאלת איחוד סטטוסים והן בשאלה כיצד ואיך נכון לפעול 

שלא להעלות בשלב זה את הקונפליקט מול הקהילה, ולקרוא להנהלת הקיבוץ לקדם מינוי מלווה  –כיום. החלטה 

 מוסכם לנושא הכלכלי, וזאת לא יאוחר מראש השנה הקרוב.


